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Alle nyheder: Bestyrelsesmødet i dag 

Titel Bestyrelsesmødet i dag 
Brødtekst Årets første bestyrelsesmøde startede endog meget tidligt, så et flertal af bestyrelsens medlemmer efterfølgende kunne nå videre til repræsentantskabsmøde i Kommunernes Landsforening (KL). 

Årsregsnskab og budgetPeter Basland lagde ud med at præsentere årsregnskabet for 2017, som bestyrelsen godkendte med blank påtegning fra revisionen - og en kvittering for indsatsen i det forgange år. Derefter kom turen til Budget 2019, som Peter også præsenterede, hvorefter det også kunne godkendes uden bemærkninger. Årsrapport 2017 og Budget 2019 er nu klar til indstilling til godkendelse på årets generalforsamling den 7. juni.
Generator. plasposer og fjernvarmeprojekt i GladsaxeDirektionens skriftlige redegørelse om relevante emner siden sidste bestyrelsesmøde, blev suppleret med indlæg fra Per Wulff og Yvonne Amskov om bl.a. generator havariet på anlæg 5, godkendelse af fjernvarmeprojekt ”Solhusene” i Gladsaxe, vores anbefaling til kommunerne om at bruge (genanvendelige) plastposer til indsamling af madaffald og et opklarende indblik i fakta bag i pressens fejlagtige sammenligning af affaldsgebyrer i bl.a. Ballerup og Aarhus Kommune. 
Næste møde 30. maj.Efter godkendelse af investeringsregnskaber for udvidelse af modtagehallen, bæredygtig genbrugsstation og etablering af PowerLab, kunne formand Ole Bondo Christensen runde mødet af. Næste gang bestyrelsen mødes er onsdag den 30. maj, hvor der både afholdes strategiseminar og bestyrelsesmøde, herunder ejermøder for SMOKA og AV Miljø.
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